
 

Jaarverslag medezeggenschapsraad Gymnasium Celeanum -  Schooljaar 2022-2023 

Dit verslag geeft een samenvatting van de medezeggenschapraad gedurende het schooljaar 2022-2023 

op het Gymnasium Celeanum. 

Aan het begin van het schooljaar 2022-2023 namen mevrouw ten Dolle en mevrouw Broekman plaats 

in de personeelsgeleding van de MR. Verder waren er geen wijzigingen in de samenstelling van de MR. 

Dit was prettig, aangezien er in het schooljaar ervoor veel wijzigingen waren qua bezetting en er in dat 

schooljaar het één en ander wat betreft de organisatie rondom de MR in gang was gezet. 

De vergaderingen voor de kerstvakantie stonden – zoals vaak in die periode – in het teken van het 

bespreken van voorstellen over het examenreglement, normenboekje en het meerjarige financiële 

beleid van het Celeanum. Binnen het examenreglement was er ingestemd met een wijziging wat 

betreft de herkansingregeling op school. Dat was een lastig onderwerp waarbij de belangen van 

geledingen regelmatig met elkaar botsten. Later in het schooljaar is deze nieuwe regeling geëvalueerd 

door de LMR en de schoolleiding. Bij het meerjarig financieel beleid stond met name centraal dat de 

financiële huishouding van het Celeanum weer in balans komt met het aantal leerlingen en de 

personele inzet die er op de school is en de komende jaren naar verwachting zal zijn. Hierdoor is er in 

het schooljaar 2022-2023 een bezuiniging doorgevoerd bij het taakbeleid. Hier is met name de PMR 

nauw betrokken bij geweest. Bij deze bezuiniging is de vaste voet/algemene schooltaak (AST) 

versoberd.  

In oktober 2022 is er als MR ook weer een scholingsdag geweest op een externe locatie. Hier zijn we 

als MR en schoolleiding samen met de AOB in gesprek gegaan over de rol van de MR bij het tot stand 

komen van een schoolplan. Dit is later in het schooljaar van pas gekomen bij dat agenda-onderwerp. 

Ook is de BOB-cyclus ter sprake gekomen. Het blijft als MR een uitdaging om de verschillende fasen 

van de BOB-cyclus goed in te kaderen. Er is besloten om de O-fase en de B2-fase weer zonder 

schoolleiding te bespreken, om op die manier ook meer discussie en debat binnen de MR zelf te krijgen, 

wat hopelijk bij zal dragen aan meer consensus binnen de MR als het gaat om het beoordelen van 

voorstellen. 

Bij de jaarwisseling vond er ook een vernieuwing plaats binnen de LMR. Patrick Siemonsma, Lisanne 

Boks en Naomi Hartemink verlieten de LMR en zij werden vervangen door Anne Oosterlee, Isabel Reins 

en Lieke Smit. Na de kerstvakantie speelden er twee belangrijke thema’s die al kort benoemd zijn: het 

schoolplan en de bezuiniging op taakbeleid. Het schoolplan is in verschillende fasen tot stand 

gekomen. De MR heeft vooral inhoudelijk gekeken naar de plannen voor de komende jaren. De MR 

herkende zich in de voorgestelde plannen en heeft ingestemd met het schoolplan dat in werking gaat 

op 1 augustus 2023.  Daarnaast is er in het voorjaar nog gekeken naar de formatie (PMR). Hier was een 

lastig thema de takenlijst en het aantal Jong Celeanum klassen in het schooljaar 2023-2024 (in 

combinatie met de financiële situatie van de school). In de takenlijst zijn er een aantal taken 

bijgekomen die oorspronkelijk onderdeel waren van de vaste voet (die door de bezuiniging was 

verlaagd). Bij de formatie is ingestemd om twee Jong Celeanum klassen te formeren, waarbij wel is 

meegegeven om kritisch te kijken naar het vervolg van leerlingen uit Jong Celeanum in de reguliere 

jaarlagen daarna. 

In de laatste vergaderingen van het schooljaar heeft de schoolleiding nog een nieuw voorstel 

ingebracht m.b.t. de herkansingsregeling. Dit onderwerp zorgde voor een discussie tussen belangen 

van leerlingen enerzijds en de organisatie en belasting voor personeel anderzijds. Dit onderwerp is 

begin schooljaar 2023-2024 weer geagendeerd. 



 

Naast deze onderwerpen kan er vooral worden teruggekeken op een relatief ‘’rustig’’ MR-jaar. Er 

waren in dit schooljaar gelukkig geen onderbrekingen/discussies vanwege corona. Voor de 

personeelsgeleding kwam er wel veel ter discussie, aangezien de bezuiniging met name bij het 

personeel doorgevoerd werd. Verder kan de samenwerking tussen de MR en de schoolleiding als 

prettig, kritisch maar ook constructief worden beschreven. Uiteraard kunnen er altijd dingen beter, en 

dat is ook aan het einde geëvalueerd, maar in grote lijnen kunnen zowel schoolleiding als MR 

terugkijken op een goed schooljaar. 

Aan het einde van schooljaar 2022-2023 zullen Erik Molenschot en Yvonne Hulst de MR verlaten 

(vanwege het verlaten van hun kinderen op het Celeanum). Vanuit de georganiseerde verkiezingen zijn 

Martin Zinke en Annemieke van Duijn naar voren gekomen als de nieuwe leden van de OMR bij de 

start van schooljaar 2023-2024. Annemieke van Duijn zal in het komende schooljaar ook de nieuwe 

voorzitter zijn van de MR. We kunnen met vertrouwen het komende schooljaar tegemoet gaan! 

 

Erik Bos, secretaris MR 
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